
 

Zápis č. 2/2017 z jednání školské rady Sportovního gymnázia Plzeň 

ze dne 25. 4. 2017 

 

Přítomni: Bc. Jiří Struček, Mgr. Milena Majerová, Ing. Helena Müllerová, p. Jiří Dolejš,  

Mgr. Gabriela Egersdorfová  

 

Host: pan Petr Chvojka (zástupce Magistrátu města Plzně) s hlasem poradním  

 

Omluveni: Mgr. Bořek Hanzlík 

1. Přivítání členů ŠR a hosta pana Petra Chvojky (člena Zastupitelstva města Plzně a 

člena Rady města) předsedou ŠR. 

 

2. Ředitelka SG Mgr. Majerová informovala ŠR o finančním rozpočtu školy na provozní 

náklady a na platy zaměstnanců – učitelů. Bylo požádáno o navýšení provozního 

rozpočtu s ohledem na nutnost dovybavit novou sportovní halu, zázemí a venkovní 

prostory (ochranné sítě, ozvučení sportovní haly, dovybavení posilovny, vybavení pro 

venkovní kurty, vysoušeče rukou v šatnách a na WC a další). Rozpočet na platy 

trenérů je pro tento rok dostačující. 

 

3. Ředitelka SG Mgr. Majerová informovala všechny zúčastněné o aktuální situaci 

v záležitosti projektu vlastního běžeckého tunelu. Požadavek SG byl mít vlastní 

tréninkový tunel (délka 90m) s rozpočtem 15 mil. Kč, jelikož stávající kapacita 

běžeckého tunelu není dostačující. Později byly parametry tunelu navýšeny na žádost 

AK Škoda Plzeň (pan Plašil) dle evropských parametrů (délka 120m). Peníze na tento 

projekt jsou schválené, časový harmonogram, dle kterého měl být tunel dokončen do 

9/2017, však dodržen nebude. Vedení města se celou situací zabývá, ŠR pověřila pana 

Petra Chvojku, aby ji informoval o stavu projektu.  

 

4. Ředitelka SG Mgr. Majerová informovala všechny zúčastněné o aktuální situaci 

v záležitosti přejmenování tramvajové zastávky „Internáty“ na zastávku „Sportovní 

centrum“. Momentálně celou záležitost řeší Správa veřejného statku města Plzně a 

výsledek není znám. Současně Mgr. Majerová informovala radu, že žádost o posílení 

tramvajové linky číslo 2 v ranní a odpolední špičce není ze strany DPMP nutný – dle 

fotodokumentace.  

 

5. Ředitelka SG Mgr. Majerová informovala všechny zúčastněné o realizaci informační 

tabule před vjezdem do areálu SOUE, Vejprnická 56. Zakázku bude nejvýhodněji 

realizovat fa. Abstrakt, pan Tomáš Aubrecht.   

6. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala radu o akci Vyhlášení nejlepších 

sportovců SG za rok 2017 v budově Nového divadla DJKT spojené s divadelním 

představením „Děj se co děj“. Akce proběhne 19. 12. 2017 od 10:00 h na Nové scéně 

a bude stát SG 68 000,-. Škola bude žádat finanční příspěvek na podporu akce Výbor 

pro sport PK.   



7. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala radu o záměru vybudovat v areálu školy 

venkovní relaxační prostor (mezi pavilony B a C). Finanční prostředky na realizaci 

bude škola pravděpodobně žádat z nadačního fondu Zelený poklad, kterým město 

Plzeň podporuje projekty zaměřené na environmentální výchovu dětí a mládeže.  

 

8. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala školskou radu o návrhu změny organizace 

TV na nižším gymnáziu od školního roku 2017/2018. Navrhovaný model uskutečňuje 

část výuky TV na nižším gymnáziu formou blokové výuky sportů atletika, judo, tenis, 

volejbal, plavání a sportovní střelba prostřednictvím trenérů SG.  Návrh byl školskou 

radou i rodiči žáků již dříve plně podpořen. Tato změna nebude moci být z důvodu 

pracovně – právních vztahů plně realizována, ve školním roce 2017/2018 bude 

zahájena pouze ve třídě Tercie.  

 

Další jednání školské rady SG je předběžné plánováno na 8. června 2017 od 13:30 hodin.  

 

Zapsala: Mgr. Gabriela Egersdorfová 

Plzeň 26. 4. 2017 

  

  


